
 
 

 

 

 

 

 

15 januari 2024 

Beste bewoner, 

 

Op donderdagmiddag 2 november 2023 was er een bewonersbijeenkomst in het wijkcentrum 

De Berk. De bijeenkomst stond in het teken van de herinrichting van Park De Es en de 

Mispellaan (voor de Berkenflat). Met een groep van ruim 30 bewoners is gesproken over de 

ontwerpen van beide gebieden. We hebben per gebied besproken wat er met de opmerkingen 

en ideeën uit de vorige bijeenkomst gebeurd is. Een overzicht van eerder gemaakte 

opmerkingen en ideeën staat hieronder: 

Mispellaan (voor de Berkenflat) Park De Es 

Geen tijdelijke inrichting meer Meer zitgelegenheden 

Andere locatie bankjes om overlast tegen te gaan Bord voetpad omlaag plaatsen 

Liever vaste planten in plaats van plantenbakken Meer kleurrijke beplanting 

Beter onderhoud van de groenstrook Prullenbakken bij bankjes 

Jeu de boules baan verwijderen, betere plek zoeken Struiken plaatsen om licht tegen te houden 

Geen (grote) bomen voor de flat Geen speeltuin op open plek 

Fietsoverlast beperken (duidelijk onderscheid in kleur) Waar mogelijk bomen toevoegen 

 Maatregelen om fietsen tegen te gaan 
(verkeersveiligheid voor voetgangers) 

 Verlichting toevoegen aan de brug 

 
Op de volgende pagina vindt u een overzicht van de opmerkingen en ideeën die tijdens de 

bijeenkomst besproken zijn. We hebben deze onderverdeeld per gebied. 

Vervolgproces & communicatie 
De komende periode gaan we aan de slag om de ontwerpen definitief te maken. De planning 

is om rond de zomer van 2024 met de uitvoering te starten. Verdere communicatie loop via de 

nieuwsbrief en de website. 

Vragen 

Voor vragen die niet kunnen wachten kunt u contact opnemen met omgevingsmanager Déan 

Klimp. Hij is bereikbaar op 06 55 000 334 of via dean@sunnyselwerd.nl. U kunt ook terecht 

bij het Infopunt Sunny Selwerd aan de Eikenlaan 11. 

 

Met vriendelijke groet, 

David Bergtop  

Projectleider herinrichting Selwerd 

Gemeente Groningen 

david@sunnyselwerd.nl / 06 43 19 44 59 

Terugkoppeling 
Bewonersbijeenkomst – Herinrichting Park De Es / Mispellaan 



 
 

 

 

 

 

 

Mispellaan (voor de Berkenflat) 

Vraag/Opmerking Reactie 

Het onderhoud aan de groenstrook voor de 
Berkenflat wordt nu gedaan met een 
bosmaaier. Kan dit met een reguliere 
grasmaaier gedaan worden, i.v.m. 
geluidsoverlast? 

Dit punt bespreken we met Stadsbeheer, zij 
verzorgen het beheer en onderhoud. 

Wanneer gaat de jeu de boules baan weg? We bespreken of de baan dit voorjaar een 
andere plek kan krijgen. 

Er zijn zorgen om de veiligheid/overlast 
door de plaatsing van het ronde bankje voor 
de ingang van de Berkenflat 

Dit houden we de komende periode in de 
gaten. Blijf het wel melden wanneer er 
sprake is van onveiligheid of overlast. 

Er zijn dingen vernield rondom de ingang 
van de Berkenflat (slot voordeur) 

Dit is doorgegeven aan Patrimonium. 

Er zijn zorgen om scooterverkeer op de 
Mispellaan, wat daar niet toegestaan is. 
Sommige ouderen schrikken als ze er 
fietsen of lopen 

We nemen dit mee met onderstaand punt 
en kijken wat mogelijk is om een 
duidelijkere afscheiding tussen het voetpad 
en het fietspad te creëren. 

Is een afscheiding/onderbreking tussen het 
fietspad en het voetpad een optie? 

Een (onderbroken) afscheiding tussen 
beide paden is een optie. We nemen dit 
mee in de uitvoering en koppelen de 
definitieve oplossing terug aan bewoners. 

Geen verhoging tussen fietspad en voetpad 
is goed 

In het ontwerp zit inderdaad geen verhoging 
(hoogteverschil) tussen het voetpad en het 
fietspad. 

Klopt het dat er geen bankjes voor de 
Berkenflat komen? 

Ja dit klopt. 

Kan er beplanting komen in het 
olifantenpaadje in de groenstrook tussen de 
Mispellaan en de parkeerplaats? 

Dat is mogelijk.  

 

Park De Es 

Vraag/Opmerking Reactie 

Worden aanpassingen, zoals het effect van 
de fietssluis, gemonitord? 

We stellen voor om de aanpassingen op 
termijn te monitoren, bijvoorbeeld door er 
een dagdeel te observeren. Dit willen we 
doen zodra de werkzaamheden in 
omliggende straten (zoals de Mispellaan) 
uitgevoerd zijn. 

Wordt het Berkenplein gemonitord op 
veiligheid, bijvoorbeeld op de aanwezigheid 
van autoverkeer? 

We stellen voor om de aanpassingen op 
termijn te monitoren, bijvoorbeeld door er 
een dagdeel te observeren. Dit willen we 
doen zodra de werkzaamheden in 
omliggende straten (zoals de Mispellaan) 
uitgevoerd zijn. 

Overzicht vragen/opmerkingen 



 
 

 

Is het een optie om de fietssluis net na de 
brug in park De Es te plaatsen? 

Er is bewust gekozen voor de locatie op de 
brug omdat men dan niet ‘om’ de fietssluis 
heen kan. Daarnaast bevordert het de 
veiligheid met de aansluiting op de 
Iepenlaan. Verder verwachten we dat de 
routes rondom Park De Es aantrekkelijker 
worden zodra deze opnieuw ingericht zijn. 

Is het een optie om een extra bankje te 
plaatsen op de hoek Park De Es / 
Beukenlaan? 

We gaan begin 2024 verder met de locaties 
en het plaatsen van de bankjes. Hierover is 
afgesproken dat we de mogelijkheden aan 
bewoners voorleggen. 

Kan er een enquête komen over het 
plaatsen van de bankjes?  

We gaan begin 2024 verder met de locaties 
en het plaatsen van de bankjes. Hierover is 
afgesproken dat we de mogelijkheden aan 
bewoners voorleggen. 

De huidige bankjes zitten goed Goed om te weten. 

Kan er extra beplanting langs de vijver 
komen tegen overlast van (auto)lampen? 
Richting de Mispellaan en over de brug bij 
Iepenlaan  

Waar nodig komt er beplanting. 

Komt er verlichting op de brug? Zo ja, kan 
dit nu al geplaatst worden i.v.m. de winter 
en het eerder donker worden? 

Er is afstemming met ZINN over wat de 
mogelijkheden zijn voor verlichting op de 
brug. ZINN koppelt dit terug aan bewoners. 

Geen behoefte aan een speelaanleiding, 
kunnen de boomstammen daarom 
weggehaald worden?  

De speelaanleiding wordt niet aangebracht. 

Is het plaatsen van siereenden in de vijver 
een optie? 

We zien dit niet direct als optie. Als er veel 
bewoners zijn met dergelijke ideeën dan 
kunnen wij dit altijd opnieuw afwegen.  

Kunnen de bomen aan de Mispellaan vaker 
gesnoeid worden? 

Dit punt bespreken we met Stadsbeheer, zij 
verzorgen het beheer en onderhoud. 

 


